

PERKONGSIAN LEBIHAN TAKAFUL AM

Definisi

Perkongasian Lebihan adalah perkongsian keuntungan dan pendapatan pelaburan antara pengendali takaful dan peserta pada akhir tempoh sijil berikutan nisbah perkongsian yang dipersetujui.

Perkongasian lebihan adalah berkenaan dengan sijil takaful am yang dikeluarkan oleh Etiqa General Takaful Berhad dan akan dibayar selepas Etiqa General Takaful Berhad mengumumkan keputusan kewangan selepas tamat tempoh sijil

Kelayakan Pembayaran

Kelayakan bayaran berdasarkan:

- Sijil takaful telah dikeluarkan dan sumbangan takaful penuh telah dibayar
- Tiada tuntutan terhadap perlindungan takaful (kecuali tuntutan cermin, Knock Knock (KFK), dan Aksesori)

Kadar Perkongsian Lebihan Diisytiharkan untuk sijil takaful yang tamat pada 2016-2019

Pembayaran Perkongsian Lebihan akan dikira berdasarkan kadar berikut:

Tempoh Sijil Tamat	Kadar Perkongsian Lebihan (%)			Kadar Cukai Pegangan (%)	
	Motor	Marin, Udara dan Transit	Lain-lain	Pemastautin Malaysia Tetap	Bukan Pemastautin Malaysia Tetap
Jan-16 hingga Dis-16	4.00	11.19	28.35	3.44	25.00
Jan-17 hingga Dis-17	7.55	28.35	26.85	8.00	24.00
Jan-18 hingga Dis-18	6.79	61.59	18.41	8.00	24.00
Jan-19 hingga Dis-19	5.00	30.00	25.00	8.00	25.00

Bayaran Pengiraan Perkongsian Lebihan

Bayaran Perkongsian Lebihan dikira berdasarkan jumlah sumbangan yang diterima selepas ditolak :

1. Diskaun (%)
2. Yuran perkhidmatan
3. Cukai Perkhidmatan (SST)
4. Duti Setem
5. Takaful Semula
6. Perkongsian Takaful Semula

Formula Pengiraan Perkongsian Lebihan

[Lebihan Kadar Perkongsian (%) x (Jumlah Caruman Diterima - Jumlah Caj)] - Kadar Cukai Pegangan (%)

Contoh

Maklumat Sijil	
Tarikh Tamat Sijil	: Jan 2019
Kategori Produk	: Motor
Kategori Pelanggan	: Individu
Sebarang Tuntutan?	: Tiada
Pengiraan	
Sumbangan yang Diterima	: RM 500.00
Total Charges =	: RM40.00
• Diskaun (%)	+ RM 0
• Yuran perkhidmatan	+ RM 0
• Cukai Perkhidmatan	+ RM 30.00
• Duti Setem	+ RM 10.00
• Takaful Semula	+ RM 0
• Perkongsian Takaful Semula	+ RM 0
Kadar Perkongsian Lebihan (%)	: 5.00
Kadar Cukai Pegangan (%)	: 8.00
Jumlah Perkongsian Lebihan (Kasar)	: $5.00\% \times (RM\ 500.00 - RM\ 40.00) = RM\ 23.00$
Jumlah Kadar Cukai Pegangan	: $8.00\% \times (RM\ 23.00) = RM\ 1.84$
Jumlah Perkongsian Lebihan (Bersih)	: $RM\ 23.00 - RM\ 1.84 = RM\ 21.16$

Agihan Perkongsian Lebihan

Semua perkongsian lebihan akan dikreditkan terus ke dalam akaun bank anda melalui kemudahan e-Bayar (auto kredit). Untuk menggunakan kemudahan ini, sila kemas kini butiran nombor akaun bank anda dengan melengkapkan dan kembalikan borang arahan pembayaran ke cawangan yang terdekat.

Etiqua hanya akan menyimpan data akaun dan butiran hubungan anda dalam mematuhi Etiqua Notis Privasi yang boleh didapati di www.etiqua.com.my atau di mana-mana cawangan Etiqua. Etiqua Notis Privasi ini menyediakan maklumat mengenai bagaimana kami mengumpul, menggunakan, mengekalkan dan mendedahkan data peribadi anda dan Etiqua hanya akan menyimpan data untuk memenuhi tujuan (s) yang mana ia dikumpulkan atau untuk mematuhi keperluan undang-undang, kawal selia dan kegunaan dalaman.

Soalan-Soalan Lazim

No	Soalan	Jawapan
Tujuan		
1	Apakah pengagihan lebihan? Bolehkah anda menjelaskan kepada saya?	<p>Pengagihan lebihan adalah proses perkongsian lebihan pengunderaitan dan pendapatan pelaburan antara pengendali takaful dan peserta pada akhir tempoh sijil mengikut nisbah perkongsian yang dipersetujui.</p> <p>Perkongsian lebihan adalah berkenaan dengan sijil takaful am yang dikeluarkan oleh Etiqa General Takaful Berhad dan akan dibayar selepas Etiqa General Takaful Berhad mengumumkan keputusan kewangan selepas tamat tempoh sijil.</p>
Pembayaran		
2	Bilakah saya akan mendapat bayaran lebihan saya?	Jumlah lebihan diagihkan anda, jika ada, akan dibayar kepada anda selepas akhir tahun kewangan mengikut tarikh tamat sijil Takaful Am anda.
3	Bagaimana Etiqa Takaful akan membayar lebihan?	Jumlah lebihan akan dibayar terus ke dalam akaun simpanan atau semasa anda.
4	Bolehkah ia dikreditkan ke dalam akaun bank saya?	<p>Kredit terus lebihan bayaran boleh dibuat ke dalam mana-mana akaun GIRO anda. Anda dinasihatkan untuk mengemas kini akaun bank anda dan butir-butir peribadi dengan:</p> <p>a) menghubungi Etiqa Online di talian 1300 13 8888 atau</p> <p>b) melengkapkan dan borang arahan pembayaran dan kembali ke cawangan Etiqa yang terdekat.</p>
5	Saya tidak menerima lebihan saya untuk satu sijil saya, mengapa ini berlaku?	<p>Anda mungkin tidak layak mendapat lebihan untuk beberapa sebab , termasuk:</p> <p>a) Sijil berkenaan telah dibatalkan sebelum tamat tempoh kontrak;</p> <p>b) Tiada lebihan yang dibayar mengikut prestasi kumpulan wang tersebut atau risiko tertentu keatas sijil tersebut ;</p> <p>c) Jika terdapat tuntutan dibuat dalam tempoh takaful</p>
Cukai		
6	Adakah terdapat cukai yang ditolak dari lebihan yang dibayar kepada saya?	Cukai pegangan dikenakan ke atas bahagian pendapatan pelaburan daripada lebihan yang diagihkan dan ini ditolak daripada lebihan yang perlu dibayar kepada peserta individu.
7	Apakah cukai pegangan?	<p>Cukai pegangan adalah cukai ke atas pendapatan yang diagihkan kepada peserta-peserta individu (iaitu bagi individu pemastautin dan peserta tidak bermastautin).</p> <p>Ini adalah berdasarkan kepada Akta Cukai Pendapatan 1967 S109E (1) hingga (7).</p>

No	Soalan	Jawapan
Kaedah		
8	Jika sijil saya dibatalkan, adakah saya layak untuk agihan lebihan?	Sijil yang dibatalkan sebelum tamat kontrak, tidak layak untuk pengagihan lebihan.
9	Saya telah membuat endosmen, yang menyebabkan sumbangan tambahan dibayar. Adakah ini dipertimbangkan untuk pendedaran lebihan?	Sumbangan tambahan anda yang dikumpul hasil daripada endosmen yang akan menjadi sebahagian daripada sumbangan tahunan yang digunakan untuk menentukan pengiraan pengagihan lebihan.
10	Saya telah membuat endosmen dan ini telah menyebabkan pemulangan balik. Bagaimana ini akan memberi kesan kepada lebihan saya?	Pengurangan sumbangan daripada endosmen akan mengurangkan sumbangan tahunan yang digunakan untuk menentukan pengiraan pengagihan lebihan.